
NA OBISKU PRI PIHALNEM ORKESTRU VIČ-RUDNIK

»Vsaka občina bi bila ponosna na tak
orkester«!

Kulturni dom na Brdu ima zdaj že nekaj časa še enega
uporabnika: v prostorni kultumi dvorani nekajkrat na
teden vadijo člani Pihalnega orkestra Vič-Rudnik, ki po
hudi krizi pred dvema leloma in še prej leta 1989 doživlja
pravi preporod. Mladi godbeniki prihajajo od vsepovsod,
dva celo iz Postojne, mlajša članica pa prihaja iz Kranja.

»Všeč mi je sama glasba, še posebej hard rock, ki smo
ga zdaj tudi začeli igrati.« je navdušen nad sodelovanjem
v orkestru mladi AleS Breskvar iz Trnovega, ki igra
v orkestru že peto leto, povabil pa ga je dirigent Josip
Grgasovič, k se je na Glasbeni šoli Vič učil bobne.

»Skupno imamo na spisku kakih 43 članov, vendar pa
jih na vaje hodi nekoliko manj, kajti nekateri so v šolah
ali pa v službah. Največ je šolarjev in študentov, nekaj pa
je tudi poklicnih glasbenikov,« pravi dirigent Josip Grga-
sovk, ki je na čelu orkestra že od vsega začetka.

V enajstih letih, kolikor deluje Pihalni orkester Vič-
Rudnik so naSteli prek 260 nastopov, največ kajpak na
obmofju naše občine. Prav zdaj pričakujejo vabilo iz
Svedskega Goteborga, kjer bodo sodelovali na medna-
rodnem tekmovanju pihalnih orkestrov. Za ta nastop jih
je predlagala strokovna komisija na spomladanski prire-
ditvi v Žalcu.

Po nastopu na reviji pihalnih orkestrov na Turjaku leta
1991 (kmalu po kriznem obdobju, ko je orkester zavoljo
pomanjkanja prostorov skoraj razpadel) se ie kolektiv

praktično v dobrem letu dni dvignil iz tretje v prvo elitno
skupino Slovenskih pihalnih orkestrov. To potrjujela
tudi zlati listini z dne; 16. maja lanskega leta v Grosuplju,
kjer so tekmovali Se v trejji skupini in 15. maja letos
v Žalcu, kjer so tekmovali že v drugi skupini Slovenskih
pihalnih orkestrov. Že drugo leto pa bo orkester nastopil
v prvi skupini.

Kljub uspehom pa Pihalni orkester Vič-Rudnik še
vedno ne deiuje brez težav.

»Občina nima za nas prav nobenega razumevanja. Čc
ne bi bilo Vilija Beliča in Franca Malovrha, bi že zdavnaj
propadli. Tu na Brdu moramo plačevati najemnino za
dvorano, elektriko, zraven pa še centralno kurjavo. Ob-
činska ZKO nam pomaga kolikor more, vendar pa je lo
premalo. Prosili smo, da bi nas dali v proračun, da bi
dobili vsaj za centralno kurjavo, a do zdaj še nismo dobili
nič. Po drugih občinah podobne orkestre bolje financira-
jo. Poglejte, v Domžalah imajo kar tri godbe, pa nimajo
takšnih tezav,« kar ne more razumeti brezbrižnosti neka-
terih do njihovega dela dirigent Josip Grgasovič.

Pihalni orkester Vič-Rudnik vsekakor potrebuje več
razumevanja. »Rabili bi nekaj sponzorjev, potem bi že
šlo. Zraven pa še moderen, zabaven program,« pravi tudi
mladi godbenik Matjaž Hočevar iz Murgel, ki za pihalne
godbe le pod temi pogoji še vidi prihodnost.
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